
WEB-verslag van vergadering van de Wmo-adviesraad Stede Broec van 22 juni 2023 

A g e n d a                                                                                                                             . 

1. Opening en vastellen van de agenda  
• Er wordt aan de agenda toegevoegd: 

• Ter kennisname de ontvangen rapporten/procesbeschrijvingen van Ons Stede Broec 
’Primair proces Toegang SB Team Toeleiding Wmo en jeugd’,  ’Triagemodel Team 
Toeleiding Jeugd’ en ’Triagemodel Team Toeleiding Wmo’ 

• Het overzicht ’status oude adviezen’ 
• Het ’uitvoeringsplan verkeer Stede Broec’ en het ’verkeersplan Stede Broec’.  

2. Vaststelling notulen van de vergadering van 20 april 2023 
De notulen worden goedgekeurd. 

3. Uitnodigingen aanvaard, uitnodigingen en terugkoppelingen 
• De bijeenkomst over de Brede SPUK voor de gemeente Stede Broec op 27 juni van 13.30 – 

14.30 uur in de raadszaal van Stede Broec. Het motief van de vergadering is ’Gezond en Actief 
leven’.  
De bijeenkomst zal worden bijgewoond een lid van de Wmo-adviesraad. Opgemerkt wordt dat 
de duur van de bijeenkomst, één uur, wel erg kort lijkt 

• De door de ZZWW (Zorg Zoals de Westfries het Wil) georganiseerde bijeenkomst van  31 mei 
over het thema ’Is er straks nog wel een huisarts in SB’.  
De problematiek voor huisartsen en basiszorg-verleners werd duidelijk toegelicht. Met name de 
toename van ZZP’ers, personeelstekorten en ook huisvesting van praktijken lijken een steeds 
groter probleem te worden. De adviesraad vraagt zich af, of bij het realiseren van nieuwe wijken, 
de basisgezondheidszorg voldoende aandacht krijgt. Deze vraag zal bij het bezoek van de 
wethouder worden voorgelegd. 

• Uitnodiging voor de voorlichtingsbijeenkomst over inkoop Jeugdzorg en Wmo op 27 juni 2023 
in het gemeentehuis van Hoogkarspel 
De bijeenkomst zal worden bijgewoond een lid van de Wmo-adviesraad. 

4. Rapporten ontvangen en/of adviezen gevraagd of uitgebracht 
• Reactiebrief & Terugkoppelingsbrief MO/BW 

De adviesraad is blij met de snelle en gedetailleerde beantwoording van de vragen en 
opmerkingen van de adviesraad. Uit de bespreking van Reactiebrief & Terugkoppelingsbrief 
bleek grote verdeeldheid tussen de leden van de adviesraad: 

• Een aantal adviesraadsleden is van mening dat onvoldoende duidelijke antwoorden zijn 
gegeven, terwijl andere leden menen dat de antwoorden adequaat zijn, maar dat niet alle 
adviezen (met opgave van redenen) zijn opgevolgd. 

• Het advies en de reactiebrief is in de commissievergadering als hamerstuk behandeld. 
Het wordt als positief ervaren dat het adviesraad-advies op de agenda stond, maar als 
negatief is ervaren dat de stukken niet inhoudelijk zijn besproken. 

• De ’Beleidsuitgangspunten Psychisch kwetsbare inwoners met een woon- én 
ondersteuningsbehoefte 2025 en verder’ worden pas concreet met het vaststellen van het 
’uitvoeringsplan’. De adviesraad zal nadrukkelijk verzoeken bij het opstellen van dit 
’uitvoeringsplan’ betrokken te worden. 

• Terugmelding over de vraag ’Komen mensen met een WLZ-uitkering of PGB in de problemen 
als gevolg van de hoge prijsstijgingen?’ 
Vanuit de Omring (hoewel niet formeel) is aangegeven dat in principe de afgesproken 
voorzieningen ook geleverd gaan worden, dit ondanks de hoge inflatie. Dit wordt nog verder 
uitgezocht 

• Lijst openstaande adviezen  
Het document over nog onbeantwoorde adviezen zal worden gevolgd 

• T.k.n. ’ongevraagd advies over het functioneren van de Regiotaxi’. 
Over dit ongevraagd advies is nog geen terugmelding ontvangen. De Wmo-adviesraad zal de 
beantwoording van dit advies nauwkeurig monitoren. 
Opgemerkt wordt dat de problemen zich zelfs lijken te verergeren en dat soms de telefoon niet 
meer wordt opgenomen. 

• Het ’uitvoeringsplan verkeer Stede Broec’ en het ’verkeersplan Stede Broec’. 
Deze documenten zullen besproken worden binnen de Werkgroep toegankelijkheid. 



5. Mededelingen 
Er zijn geen specifieke mededelingen 

6. Voorbereiden gesprek met wethouder Krijger 
Na uitvoerig overleg wordt besloten geen vragenlijst vooraf aan de wethouder toe te sturen en aan de 
wethouder mee te delen dat het ’Rapport Burger in zicht’ als leidraad voor de vergadering zal dienen. 
Er zal worden geprobeerd de wethouder voor het zomerreces uit te nodigen 

7. Actiepunten en terugkoppeling werkgroepen en aandachtsgebieden 
• Werkgroep toegankelijkheid 

• In oktober zal in het Streekhof de ’Week van de toegankelijkheid’ worden georganiseerd. 
• Werkgroep Seniorenraad 

• Van de griffier is een brief ontvangen over het verzoek ’buurtverbinders’ als vrijwilliger 
aan te merken en hun dus een vrijwilligersbijdrage of toelage toe te kennen. 

• Aandachtsgebied Jeugdzorg - komende periode staat in het teken van de inkoop van de 
Jeugdzorg 

8. Rondvraag/opmerkingen  
• Opgemerkt wordt dat de vergadering erg veel zij- en uitstapjes kent. Om meer structuur in de 

vergadering te krijgen, wordt voorgesteld alle brandende vragen bij het vaststellen van de agenda 
te inventariseren en de vragen pas aan het eind van de vergadering in één keer te behandelen. Dit 
voorstel wordt door eenieder omarmd. 

• Er wordt melding gemaakt van een zeer positieve ervaring bij het realiseren van een Wmo-
voorziening 

• Er is onduidelijkheid over de status van een inclusie-agenda voor Stede Broec. De Werkgroep 
toegankelijkheid gaat dit uitzoeken. 

9. Vaststelling volgende vergadering 
De eerstvolgende reguliere vergadering is donderdag 21 september, maar als het lukt vindt de 
bijeenkomst met wethouder Krijger voor het zomerreces plaats. 


